

PLANET RESEARCH

See what our researchers are doing in the Fields of Expertise and other areas, and learn about how their results will affect our lives. Get to know young research talent and keep informed about research infrastructure at TU Graz.



TU GRAZ RESEARCH

Subscribe now and register for the next issue of TU Graz research, which you can receive either digitally or as a print edition.



TU GRAZ RESEARCH MONTHLY

The monthly research newsletter provides you with selected news, stories, interviews and blog posts from the world of research. We will also be informing you about upcoming events in science and research at TU Graz.



**Research @ www.tugraz.at:
Keep up to date!**

**Forschung @ www.tugraz.at:
Bleiben Sie auf dem Laufenden!**



Erfahren Sie, woran die Wissenschaftlerinnen und Wissenschaftler in den Fields of Expertise und darüber hinaus forschen und wie sich ihre Ergebnisse auf unser Leben auswirken. Lernen Sie junge Forschungsstärklinge kennen und informieren Sie sich über die Forschungsinfrastruktur der TU Graz.

PLANET RESEARCH



Holen Sie sich Ihr digitales oder gedrucktes Forschungs-Abo und melden Sie sich gleich für die nächste Ausgabe von TU Graz research an.

TU GRAZ RESEARCH



Mit dem Forschungsnewsletter erhalten Sie jeden Monat ausgewählte Beiträge rund um aktuelle Forschungsthemen. Zudem informieren wir Sie über die nächsten Event-Highlights in den Bereichen Wissenschaft und Forschung an der TU Graz.

TU GRAZ RESEARCH MONTHLY